
Protokół Nr 8/24 

z posiedzenia Komisji Budżetowej 

w dniu 22 października 2024 r. 

 

Posiedzenie Komisji odbyło się w sali konferencyjnej Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Otwocku przy ulicy Komunardów 10, pod kierunkiem Przewodniczącego Komisji 

Budżetowej radnego Tomasza Wyglądały w godzinach od 1615 do 1800. 

W posiedzeniu wzięli udział członkowie Komisji oraz Skarbnik Powiatu Wiesław 

Miłkowski, zgodnie z załączonymi listami obecności. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Przedstawienie porządku posiedzenia. 

2. Przyjęcie protokołu Nr 7/24 posiedzenia Komisji z dn. 24.09.24 r. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu: 

1) w sprawie zmian w uchwale Nr 435/LXIX/23 Rady Powiatu Otwockiego z dnia  

20 grudnia 2023 r. – Uchwała Budżetowa Powiatu Otwockiego na 2024 rok,  

z późn.zm. wraz z autopoprawką;  

2) w sprawie zmian w uchwale Nr 436/LXIX/23 Rady Powiatu Otwockiego z dnia  

20 grudnia 2023 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Otwockiego na lata 2024 – 2038, z późn.zm. wraz z autopoprawką. 

4. Sprawy różne. 

5. Zakończenie posiedzenia. 

 

Ad. 1 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Tomasz Wyglądała przywitał członków komisji 

oraz przybyłych gości, a następnie przedstawił porządek posiedzenia. 

 

Radni nie zgłosili uwag. 

 

Ad. 2 

Głosowanie w obecności 8 radnych: „za” – 7 osób,  „wstrzymała się” – 1 osoba. 

 

Protokół Nr 7/24 z posiedzenia Komisji dnia 24.09.24 r. został przyjęty bez uwag. 



Ad. 3 

1) 

 Skarbnik Powiatu Wiesław Miłkowski rozpoczął od przedstawienia autopoprawki. 

Projekt zmian w uchwale budżetowej zawiera zwiększenie planu wydatków o kwotę 70 tys. zł, 

w związku z wykonaniem pobocza utwardzonego w miejscowości Glinki. Zostanie to pokryte 

z rezerwy inwestycyjnej. Drugą zmianą jest odstąpienie od realizacji budowy hali sportowej na 

terenie SOSW im. Konopnickiej w Otwocku. Następnie Skarbnik przedstawił projekt uchwały 

budżetowej. 

 Starosta Otwocki Tomasz Laskus opowiedział o pomieszczeniach Powiatowego 

Centrum Zdrowia, które zostaną wykorzystane jako przestrzeń do archiwizacji dokumentów 

Starostwa Powiatowego. 

 

 Radny Dariusz Kołodziejczyk przekazał, że jest przeciwny usunięciu 100 tys. zł na 

budowę hali sportowej w SOSW. 

 Radny Robert Kosiński zgodził się, że przeniesienie całego zadania na 2025 rok 

wydłuży czas uzyskania potrzebnych zgód i akceptów. Dzieci zasługują na halę i wyższy 

poziom rehabilitacji. 

 Radna Aneta Bartnicka dodała, że argumenty czasowe są przekonywujące. 

 Starosta Otwocki Tomasz Laskus odpowiedział, że przychyli się do tego wniosku.  

 

Wniosek Komisji: 

Komisja Budżetowa wnioskuje: 

- o usunięcie w projekcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Nr 435/LXIX/23 Rady Powiatu 

Otwockiego z dnia 20 grudnia 2023 r. – Uchwała Budżetowa Powiatu Otwockiego na 2024 rok, 

z późn.zm., zapisu w Rozdz. 85403 – dot. zmniejszenia planu wydatków w § 6050 o kwotę -

100.000,00 zł w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym Nr 1 w związku z 

odstąpieniem od realizacji zadania pt. ,,Budowa hali sportowej na terenie Specjalnego Ośrodka 

Szkolno-Wychowawczego Nr 1 im. Marii Konopnickiej w Otwocku”; 

 

- o usunięcie w projekcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Nr 436/LXIX/23 Rady Powiatu 

Otwockiego z dnia 20 grudnia 2023 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Otwockiego na lata 2024 – 2038, z późn.zm. zapisu  dot. „zmniejszenia planu wydatków na 

2024 rok, limit zobowiązań oraz łączne nakłady finansowe o kwotę -100.000,00 zł  na realizację 



zadania pn. „Budowa hali sportowej  na terenie Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego Nr 1 im. Marii Konopnickiej w Otwocku”, jak również zdjęto wydatki w 

2025r. w kwocie -400.000,00 zł. Odstąpiono na razie od realizacji ego zadania.” 

 

Uzasadnienie: 

Zdaniem Komisji powyższa kwota powinna zostać zabezpieczona i przeznaczona na 

wykonanie dokumentacji projektowej. Gotowy projekt zwiększy szanse na uzyskanie 

dofinansowania z Programu Olimpia i będzie stanowić wniesiony wkład własny a także 

przyśpieszy realizację zadania, które musi być wykonane w roku, na który przyznano 

dofinansowanie. 

 

Głosowanie w obecności 9 radnych: „za” – 9 osób. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej poddał pod głosowanie zaopiniowanie projektu 

uchwały. 

 

Głosowanie w obecności 9 radnych: „za” – 9 osób. 

 

Komisja Budżetowa w obecności 9 radnych zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w 

sprawie zmian w uchwale Nr 435/LXIX/23 Rady Powiatu Otwockiego z dnia  

20 grudnia 2023 r. – Uchwała Budżetowa Powiatu Otwockiego na 2024 rok,  

z późn.zm. 

 

2) 

 Skarbnik Powiatu Wiesław Miłkowski przedstawił zmiany w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej, które wynikają ze zmian w uchwale budżetowej. 

 

Radni nie zgłosili uwag i pytań. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej poddał pod głosowanie zaopiniowanie projektu 

uchwały. 

 



Głosowanie w obecności 9 radnych: „za” – 9 osób. 

 

Komisja Budżetowa w obecności 9 radnych zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w 

sprawie zmian w uchwale Nr 436/LXIX/23 Rady Powiatu Otwockiego z dnia  

20 grudnia 2023 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Otwockiego na 

lata 2024 – 2038, z późn.zm. 

 

Ad. 4 

Radna Bogumiła Więckowska powiedziała, że radnym uniemożliwia się wejście na 

teren budowy DPS Wrzos. 

Starosta Otwocki Tomasz Laskus odpowiedział, że problem z wejściem wynika jedynie 

ze względów bezpieczeństwa. Nie ma problemów z kontrolą, udostępniane są wszystkie 

dokumenty. 

Radny Dariusz Kołodziejczyk przekazał, że wykonawca nie ma prawa odmówić radnym 

wejścia. 

  

Ad. 5 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

Przewodniczył: 

Tomasz Wyglądała 

Sporządziła: 

Anna Karpińska 


